

Paul Wood



paulw@cppnrcps.ca

Regional Director: Atlantic Canada

Paul Wood was diagnosed with advanced AIDS in 1995. In the past 27 years of lived experience with HIV/AIDS, he has been an active advocate and volunteer in healthcare, community-based research, and social enterprise. Paul's professional career has been in quantitative analytics, marketing research and program evaluation. He lives in beautiful Nova Scotia with his partner and his dog, and Paul looks forward to representing the Atlantic provinces on the CPPN Board of Directors.

Directeur régional : Canada atlantique

Paul Wood a reçu un diagnostic de sida avancé en 1995. Au cours des 27 dernières années d'expérience avec le VIH/sida, il a été un défenseur actif et un bénévole dans les domaines des soins de santé, de la recherche communautaire et de l'entreprise sociale. La carrière professionnelle de Paul a été dans l'analyse quantitative, la recherche marketing et l'évaluation de programmes. Il vit dans la belle Nouvelle-Écosse avec son partenaire et son chien, et Paul a hâte de représenter les provinces de l'Atlantique au conseil d'administration du RCPS.